
    

REFERAT FRA HOVEDSTYREMØTE 18.09.18 
Tilstede: Per Øhlckers, Angela Pütsch, Camilla Stridsklev, Svein Jacobsen, Einar 

Drabløs og Kirsten Larsen. 

1. REFERAT FRA SISTE MØTE 

Referat fra Hovedstyremøte ble godkjent.  Per og Einar følger opp arbeidet med 
jubileumsboken. 

 
2. SPORTSLIG STATUS FRA GRUPPENE 

Friidrett: Ida Nesse ble Europamester i diskos under EM-parafriidrett.  Amalie Iuel vant 
400m og damelaget vant 1000m stafett under NM. Reorganisering av treningsgruppene 
pågår.   

Orientering: Sølv til herrelaget på NM-stafett. Individuelt i mellomdistanse ble Bjørn 
Ekeberg nr. 8 og Torgeir Nørbech nr. 9. Oda Sikkeland ble nr. 7 i D19-20E langdistanse.  
Bra plasseringer i Night Hawk.  Mange deltakere på Hovedløpet.  To 5. plasser til Ådne 
Skjærstein.  Oda var 1. reserve til jr.VM i Ungarn.  Ingen Tyrving-utøvere ble uttatt til å 
representere Norge i senior-VM.  Tyrving-medlem Matthias Kyburz tok imidlertid sølv i 
VM-stafett og bronse på langdistansen – Matthias løper for Sveits.  Henning Spjelkavik 
har foretatt en omlegging av o-gruppas web-side.  Gruppen må foreta oppdatering av 
innholdet, samt vurdere fremtidig bruk av web-side kontra Facebook-grupper. 

3. STATUS NY FRIIDRETTSSTADION PÅ RUD 

Tyrvings forslag til plassering på Rud ble vedtatt i kommunestyret.   Jo Nesse følger opp 
dette fra Tyrvings side. 

4. STATUS KLUBBHUSET  

Det har vært avholdt møte vedr mindre reparasjonsarbeider som ønskes gjennomføres i 
løpet av høsten.  Det er enighet vedr utleie til Karateklubben og Sunnere Livsstil.  Per ser 
nærmere på veier rundt klubbhuset. 

5.  RAPPORT FRA DAGLIG LEDER 

a. Svein redegjorde for status i arveoppgjøret etter Ivar Opsahl.  Sak i Lagmannsretten 
ble vunnet.  Forholdet til eiendommer i Thailand er ikke avgjort. Vedtektene er 
godkjent. Sendes Hovedstyrets medlemmer til informasjon. 

b. Det var enighet om å inngå en uforpliktende – for klubben – avtale med Flügger på 
Høvik som vil gi 20 % til medlemmene ved kjøp og 5% kick-back til klubben.   

c. Det åpne nettet på klubbhuset er veldig tregt. Kirsten kontakter Henning Spjelkavik. 

 



 

 
6. REGNSKAPSRAPPORTER PR 10.09.18 

Hovedstyret tok de utsendte regnskapsrapportene til etterretning.  Einar holder 
Hovedstyret informert om friidrettsgruppens driftsresultat. 

7. STATUS POLITIATTESTER 

Arbeidet med å få oversikt hvem som har gyldig politiattest er igangsatt.  Kirsten 
kontakter Anne Kristine Norderud og Elin Marvik for oppdatering for gruppene. 

8. EVENTUELT 
a. Møtedatoer fremover: 

a. Mandag 7. januar Hovedstyremøte. 
b. Mandag 4. februar Årsmøte Friidrettsgruppen. 
c. Onsdag 6. februar Årsmøte Orienteringsgruppen. 
d. Mandag 11. februar Årsmøte IL Tyrving. 

 

Kirsten Larsen 

Ref. 

 

 


